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Ulricehamn kommun 

 En förnyad motion angående en solcellspark   på den  
sluttäckta deponin år 2023. 
År 2023 ska Ulricehamn  kommun vara klar med sluttäckningen av deponin vid Övreskog. 

På denna yta skulle en vacker solcellspark  kunna passa in. Det finns exempel på  flera 
sådana parker som under de senaste åren har byggts upp av både privata aktörer och  
kommunala energibolag. Ett exempel på  ett privat företag som vill använda kommunal mark 
finns i Sävsjö. Solen lyser även på  gamla deponier  under begreppet ”soptippar ”. 

Intresset för att skapa en solcellspark via ett  solcellsföretag finns idag.Men ett krav hos dem 
är att kommunen via förvaltningar formar ett dokument som visar att kommunen ger 
tillstånd   med ett avtal. 

Ulricehamn måste och har ambitioner och målsättningar att bli en fossilfri kommun .Detta 
viktiga arbete måste fortsätta och utvecklas och där  har solen en viktig funktion  för att 
komma bort från det fossila samhället.En solcellspark är en viktig del för att få miljövänlig el. 

I Oktober 2015 bifölls en motion från Miljöpartiet om solcellspark på deponin vid 
Övreskog.Under sju år har ingenting hänt!!!. 

Av ovanstående skäl yrkas på att: 

Ulricehamns kommun och  Ulricehamns Energi  utarbetar  
ett dokument för andelsägd  Solcellspark  på den sluttäckta 
deponin vid Övreskog år 2023.Detta gör det möjligt för ett 
solcellsföretag att etablera en Solcellspark där  
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